
Referat FAU møte Trosterud skole 
Sted: Samlingssalen Trosterud skole 
 
Dato: onsdag 4.februar 2015 
 
Tid: Kl. 18.30 – ca. 20.30 
 
Tilstede: 
Josianne Dahler 1B 
Jon Terje Bekken 1B 
Camilla M. Rolstad 2A 
Anders Hanssen 2B 
Ove Kenneth Nilsen 2C 
Anders Orvedal 3B 
Runa I.Ø.Sletten 3C 
Marianne Franck 4B 
Anita Myhre 5B 
Sobia Salim 6A 
Christa Bruun 6B 
Mads Aanerud 7A 
 
Sak 29/1415 Godkjenning av innkallelse og referat fra forrige møte: Godkjent. 
 
Sak 30/1415 Informasjon fra skolens ledelse: 

● Torunn sjekker opp invitasjoner til karnevaldisco som manglet og sørger for at dette 
kommer ut med en gang Også sms. 

● 4B har hatt et foreldremøte der foreldrene har vært mer aktive enn på vanlige 
foreldremøter. Torunn sier: Sosialt og faglige utfordringer i klassen. De satte av tid til 
gruppeoppgaver og samtaler mellom foreldrene, foreldrene synes det var vellykket. 
Bør ha mer enn 15 min om det skal gjentas. Innspill om det kan endres på formen til 
de vanlige møtene? Effektivisere møtene, sende ut info på forhånd? Det er behov for 
bedre miljøene i klassene på skolen. Torunn spør om vi i FAU kan komme med forslag 
til hvordan møtene kan settes opp. Kan klassekontakt og kontaktlærer samarbeide om 
å gjennomføre noe slikt i flere klasser? Litt forskjellig behov på de ulike trinnene. Dette 
bør det snakkes mer om. 

 
Sak 31/1415 Siste nytt om oppussing av skolegård (Ove Kenneth): 
OveKenneth og Boost Haugerud har vært i kontakt med kunstnere som kan utføre arbeid 
rundt i området. Fått en del priser etc og FAU bør søke om midler eller søke sammen med 
BOOST om å få Frivillighetsmidler fra Alna bydel til dette. OveKenneth, Solfrid, Jon Terje og 
Mads tar dette videre og passer på at det blir sendt inn en søknad om midler før 
søknadsfristen går ut. Om vi ikke søker får vi iallefall ingenting. Mer info følger ved neste 



møte. Undervisningbygg jobber fortsatt med anbudsrunden sin og vil ikke vise hva anbudet 
innholder enda, derfor også litt vanskelig å vite hva vi kan søke om også. 
 
Sak 32/1415 Planlegging av karneval og Valentines ball (Anders, Camilla, Sobia): 
Trenger fortsatt noen flere frivillige foreldre til begge dagene. Camilla ordner godteri og 
pinjata, Runa handler inn resten. Vi er klare og det ser ut som dette blir bra. 
 
Sak 33/1415 Forslag til endring av vedtekter (Solfrid): Solfrid oppdaterer vedtektene med 
info om valg av medlemmer til driftsstyret, eller ser det fint ut. Solfrid kommer tilbake med info. 
 
 
 
Sak 34/1415 Eventuelt: 

● Miljø og trivsel: Vennegrupper? Hadde ikke dette vært en ide for å bedre det sosiale 
miljøet på skolen? Kanskje skolen bør legge press på klassene om å gjennomføre 
sosiale arrangement? Skolen bør ha en kjøreplan for klassekontaktene slik at det blir 
lettere å gjennomføre slike tiltak. Kontaktlærerne bør være innvolvert også. FAU kan 
lage et forslag til skriv som klassekontakt og lærer kan bruke til planlegging av slikt 
tiltak. (Marianne og Anders lager utkast som blir sendt til alle i FAU for gjennomgang 
og diskusjon). 

 
● Camilla har vært på møte å fått høre om elev undersøkelsen. Konklusjon: Elevene 

trives godt, de får den hjelpen de trenger. Noen få gruet seg til å gå på skolen, men 
det gikk fint når de først var der. Misstrivsel: Toalettene og dusjene er gjenngående 
områder hvor elevene mistrives. Toalettbesøk ute i friminuttene er fortsatt et problem. 
Det har vært noe mobbing: 3 saker er løst og 23 saker jobbes det med enda. 
Klassekontaktene bør ta opp tema oppførsel på toaletter og dusområdetj på neste 
foreldremøte. 

 
● Driftsstyremøte: Det var mye fokus på budsjett på forrige møte. Skolen gikk med 

overskudd siden det hadde vært sykemeldinger og permisjoner på skolen tidligere. 
Dette overskuddet vil brukes til bl.a datautstyr til skolen. De snakket også om miljø og 
aktiviteter for elevene. Innkjøp: Mads vil kjøpe inn bålpanne på vegne av FAU. 

 
● Høytalere til skolen ca 8000 for 2 nye høytalere til skolen  FAU har penger å bruke på 

dette. Dette følges opp videre med skolen. 
 

● 17.mai: Vi prøver å få låne bord og stoler fra Haugerud skole. Solfrid sender ny mail 
for å få dette bekreftet. OveKenneth har en del film opptak fra i fjor som kan brukes 
for å promotere årets arrangement. 

 
 
Nytt møte blir onsdag 8.april. 



 
Nye saker til neste møte:  
Trafikkkomiteen 
Ta opp elevundersøkelsen med Torunn på neste møte. (trivsel på toaletter/dusj) 
 
 
Oslo, 1.mars 2015 
 
Runa I.Ø.Sletten Solfrid Kolby 
sekretær Leder FAU Trosterud 


